
Referat af afdelingsbestyrelsesmødet den 17. november 2021 kl. 1500 

Tilstede var Formand Holger Pii (HP) og Glenn Kure (GK) 

1. Evaluering af Afdelingsmødet 2021. 

2. Bo42 Lokalevent 30. november 2021. 

3. Bo42 Lokalkursus: Det gode Afdelingsmøde, 19. marts 2022. 

4. Bo42 80 års jubilæumsfest. 

5. 1 års eftersyn på døre og vinduer. 

6. Eventuelt 

Ad 1: Der var enighed om, at det havde været et godt Afdelingsmøde med godt fremmøde. Det var 

ærgerligt, at der ikke havde været opbakning til bestyrelsens ønske om at drøfte med Bo42 om 

mulighederne for at lade hækklipningen overgå Bo42. I referatet fra Afdelingsmødet er der sket en 

beklagelig fejl, idet det er anført, af Laila Højegaard blev valgt som 3. suppleant til bestyrelsen. 

Hun deltog slet ikke i Afdelingsmødet, det var Birgitte Rasmussen, der blev valgt til denne post. Vi 

vil nu få dette rettet i det referat, som ligger på hjemmesiden. 

Ad 2: HP og GK deltager i lokaleventet, da HH er arbejdsramt. 

Ad 3: HP agter at deltage i dette kursus, men afventer endelig tilmelding, til vi er lidt nærmere. 

Ad 4: HP orienterede om, at han var blevet kontaktet af Bo42 bestyrelse angående billetsalg til 

Bo42 80 års jubilæumsfest til næste år. 

Ad 5: Ejendomskontoret har oplyst, at der i december vil blive udsendt mail til beboerne om at, 

hvis der skulle være fejl eller mangler ved døre og vinduer, skal man oplyse dette til 

ejendomskontoret, hvorefter dette vil blive udbedret indenfor garantiperioden. 

Ad 6: Intet 

Mødet sluttede kl. 1545. 
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